

## 5天 海南岛纯玩畅享游 **与firefly** 4晚 海口,海花岛,三亚,南山文化旅游区 **全程四/五星酒店** TOUR C









## ·天: 吉隆坡 🧡 海口 (机上用餐/午餐/晚餐)

- 海口接机,游览【骑楼老街】海口市一处最具特色 的街道景观。其中最古老的建筑四牌楼建于南宋, 至今有700多年历史。
- 晚餐后、游览【云洞书屋夜景】海口云洞图书馆位 于海口世纪公园音乐广场西北侧,造型采用"洞"的概 念,二层引入"晓岛"阅读空间,可存放万本图书,包 含咖啡厅、阅读区和屋顶露台。
- ➢酒店:海口明光胜意酒店或同级

## 第二天: 海口 🖵 海花岛 (早餐/午餐/晚餐)

- 驱车前往 【福山咖啡文化风情小镇 】 是集世界咖 啡种植文化观赏 、 咖啡 制作观摩品尝区 、 陶艺制 作创意体验区、 休闲娱乐度假于一体的特色风情小
- 前往 【儋州海花岛】 该岛由三个独立的离岸式岛 屿组成 规划平面形态为盛开在海中的三朵花故取名 为 海花岛 。 海花 1 号岛为国际旅游岛 涵盖国际会 议中心、国际会展中心、别墅酒店、欧堡酒店、 希尔顿酒店 、 影视酒店 、 童话世界 、 雪山水上王 国、海洋乐园、 珍奇特色植物园、 植物奇珍馆、 五国温泉城、 婚礼庄园、 影视基地、 恒大嘉凯影 城 、 博物馆 、 歌剧院 、 音乐厅 、 娱乐中心 、 国 际购物中心 、 风情商业街 、风情饮食街 、 茗茶酒 吧街、游艇俱乐部等28大业态建成后将成为全球 人向往的文化旅游胜地。
- 入住 【欧堡酒店 】后 自由活动步行或乘搭海花岛 穿梭车探索岛上的设施 夜晚可以观看美丽的灯光秀 (岛上灯光开放属于海花岛管理 如不开放我社不 做任何赔偿)
- ➢ 海花岛欧宝酒店或同级

## 风味餐

龙虾鲍鱼风味,海南鸡饭, 糟粕醋火锅,南山素斋

推荐自愿自费 : 三亚仿宋千古情秀RMB300元

夜游三亚湾VIP豪华邮轮RMB200元

### 第三天:海花岛 🖵 三亚 (早餐/午餐/晚餐)

- 早餐后驱车前往幸福之地 【南山文化旅游区 +电瓶 车】南山是一个极富灵感与灵气的风水宝地依山傍 海 高达 108米的世界级 、 世纪级南海海上观音就建 在南山的海面上。 您可以在这里沐浴佛光,拜佛祈福 享用南山素斋。
- 【直升飞机体验】(1公里航程)乘直升机感受平稳开 阔的全新视野,换个视角玩转浪漫三亚沿海岸线低空 飞行 ,穿梭于海天一色的美景,俯瞰三亚全貌 私享空 中观景之旅 。俯瞰形色各异的人群及不断变换色彩 的近海海面。
- 参观【玫瑰谷+电瓶车】,三亚亚龙湾国际玫瑰谷位 于三亚市亚龙湾国际旅游度假区内 总占地 2755亩 是 以"玫瑰之约。
- ➤ 三亚湾丽禾温德姆酒店或同级

## 第四天: 三亚 🖵 海口 (早餐/中餐/晚餐)

- 游览 【槟榔谷 +电瓶车 】景区坐落在万余棵亭亭玉 立 、 婀娜多姿的槟榔林海 并置身于古木参天 、 藤 蔓交织的热带雨林中。规划面积 5000余亩 距亚龙湾 海岸 26公里 距三亚市中心 28公里 。 槟榔谷因其两 边森林层峦叠嶂 中间是一条延绵数公里的槟榔谷地 而得名。
- 【海的故事 】在美丽的玉带湾有一个你梦想的地方 面朝大海,春暖花开,她的名字叫"海的故事"。那 里有 :珊瑚屋 ,旧船凳 ,小马灯 ,还有一个老渔人 ; 那里有:咖啡,美酒,渔家菜还有一段海的故事。 【博鳌老房子咖啡屋】咖啡屋位于改造的老屋中因
- 而得名 。 在屋内和小院 老旧的沙发和书架随处可见 还有过去的年代曾有过的缝纫机和老照片等等。
- ➢ 海口万丽酒店或同级

## DAY 5:海口 + 吉隆坡(早/ 机上用餐)

• 早餐后,送海口美兰机场乘航班返回美丽家园 结束 愉快的海南之旅

航班时间:第一天(星期一)FY3970 KUL-HAK 0815 1155

第五天 (星期五) FY3971 HAK-KUL 1255 1625

团费包含:全程机场税+来回机上用餐+20KG托运行李、司机导游小费、旅游保险 (70岁以下)



# 5D HAINAN PARADISE Stirefly HAIKOU, OCEAN FLOWER ISLAND, SANYA, NANSHAN CULTURAL TOURISM ZONE Local 4/5 Star Hotel TOUR CODE: 5HVV-FY







## DAY 1: KUALA LUMPUR + HAIKOU (MOB/L/D)

- · Greeted by local tour guide, to Haikou Arcaded Streets historic area of streets lined with century-old arcaded buildings fusing Asian & European styles. Haikou Wormhole Library located on the northwest side of Haikou Century Park Music Square. It adopts the concept of "hole" in its design. Reading spaces are introduced on the second floor which can store 10,000 books and a café, reading area and roof terrace.
- Haikou Mingguang Shengyi Hotel or similar class

## DAY 2 : HAIKOU 🖵 OCEAN FLOWER ISLAND (B/L/D)

- Fushan Coffee Cultural Town takes Fushan coffee culture as a distribution center for tourists, It is a characteristic style town integrating world coffee planting culture appreciation, coffee trading center, world coffee port, coffee production observation and tasting area, ceramic art production reative experience area, leisure and entertainment, Ocean Flower Island, a island made up of three independent, flower-shaped islets. Of these, Ocean Flower Island 1 complex is one of the among 3 complexes was designed as a one-stop international holiday destination. Check-in Castle Hotel, enjoy your free time to explore this Island by your self. At night, you can walk to Wedding Manor to watch the light show, light show is subject to the control Island management, no compensation nor refund should the show cancel.
- Ocean Flower Island Castle Hotel or similar class

Special meal (11)

Lobster Abalone, Hainanese Chicken Rice, Zaopocu Hot Pot, Nanshan vegetarian cuisine.

Flight Details: Day 1: MON FY3970 KUL-HAK 0815 1155

Day 5: FRI FY3971 HAK-KUL 1255 1625

**Optional Tour** 

Sanya Songcheng Eternal Love Show (RMB300 / pax) Night tour of Sanya Bay VIP luxury cruise RMB 200 /pax )

## DAY 3: HAIKOU OCEAN FLOWER ISLAND 🖵 SANYA (B/L/D)

- Transfer to Nanshan Cultural Tourism Zone + Buggy ride, a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of the zone is the three sided statue of Guan Yin Buddha. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan.
- Helicopter (1km ride) is a wonderful way to enjoy a beautiful bird view of Sanya. There is no better way to discover Sanya than taking a helicopter ride.
- Yalong Bay Rose Valley + Buggy ride is based on the theme of "Beauty-Romance-Love", with rose culture as the carrier and rose industry as the core, integrating rose planting, seedling cultivation, processing and sales of rose derivative products. rose culture display, leisure and vacation in one.
- Sanya Wyndham Sanya Bay similar class

## DAY 4 : SANYA 🖵 HAIKOU (B/L/D)

- After breaksfat, visit Binglang Valley Li Miao Cultural Tourist Area + Buggy ride, the scenic area is composed of four major sections: Intangible Cultural Heritage Village, Ganshili Village, Rainforest Miao Village, and Dream Garden. Ten national intangible cultural heritages are also displayed in the Binglang Valley Scenic Area, among which the "Traditional Spinning, Dyeing, Weaving and Embroidery Skills of the Li Nationality" was recognized by the United Nations Inscribed by UNESCO on the List of Intangible Cultural Heritage. it is full of cultural charm and is a "living fossil" of Hainan's national culture.
- [The Story of the Sea] In the beautiful Yudai Bay, there is a place you dream of, facing the sea, warm in spring, called "The Story of the Sea". There are: coral houses, old boat benches, small horse lamps, and an old fisherman; there are: coffee, fine wine, fisherman's dishes, and a story of the sea.
- [Bo'ao Old House Coffee] The coffee shop is located in a renovated old house, hence the name. Inside the house and in the courtyard, old sofas and bookshelves are everywhere, as well as sewing machines and old photos from past decades.
- Renaissance Haikou Hotel or or similar class

## DAY 5 : HAIKOU + KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for departure with a sweet memories

Tour Fare Included: Airport Tax + Meal on board + 20KG baggage allowance + Tipping + Travel Insurance (below 70yrs old) Hotel Rate based on local rating. Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel booking

Terms And Conditions Apply Update on 12June2024